
 

 

prezidentce Spojených států amerických 

Kandidát na ministra školství 

Za svou kariéru v Oregonském školství jsem nabral širokou škálu zkušeností – zejména 

s ohledem na děti ze znevýhodněných rodin a stále populárnější domácí vzdělávání. Cítím jako 

svou povinnost nabídnout tyto schopnosti kabinetu prezidentky Spojených států.  

Jsem pevně přesvědčen, že nastupující administrativa by více než ocenila mé specifické 

zaměření na rovnost a pedagogický přístup ve vzdělávacím systému. Ačkoliv jsem mnoho let 

strávil jako ředitel a člen Asociační správní rady, původním povoláním jsem zcela normální 

učitel ze základní školy. Na svá léta za katedrou jsem ale nezapomněl. I proto se domnívám, že 

můj vhled a schopnost vcítit se do desetitisíců tvrdě pracujících vzdělavatelů naší budoucnosti, 

amerických dětí, by byl k velkému prospěchu. Vím, jak překlenout propast mezi politiky a učiteli 

tak, aby se administrativou cítili skutečně zastoupení. 

Svou práci jsem vždy vykonával svědomitě. Během svého mandátu ve vedení Asociace 

školských rad našeho státu, se Oregon v naplňování plánu podle zákona No Child Left Behind 

Act dostal na přední příčky v celonárodním srovnání. Za spolupráce více než tisícovky škol jsme 

také dosáhli jednoho z nejúspěšnějších integračních programů pro děti z rasových menšin 

a podařilo se nám také zlepšit dopravní dostupnost na základních školách.  

Věřím, že tyto zkušenosti a dlouhá historie mé práce v oboru přinesou nejen kýženou 

profesionalitu, ale že budou také silným argumentem při vyjednávání s kongresmany. Hodlám 

cílevědomě a tvrdě vyjednávat o prosazení prezidentčiny vize. Přeji si utvářet lepší Ameriku pro 

naše děti a dát jim k tomu ten nejlepší možný start do života. Nyní konečně přichází možnost, 

jak takovou budoucnost zajistit. Bude mi ctí setkat se s Vámi osobně, nebo se spojit telefonicky, 

abych svou vizi mohl představit více do hloubky. 


